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> Sadık AYDIN 2'de

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Vakfıkebir ilçe kongresi sonrası ilçe başkanı olarak seçilen Olcay Bahadır,
kamu kurum ve kuruluşlarını ziyaretleri kapsamında gazetemiz Büyükliman Postası Gazetesi'ni ziyaret etti.

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

Trabzon da sağlık alanında önemli hizmetlere imza atan Özel İmperial Hastanesi,
Zorlu Grand Otel'de düzenlediği galada 16. Kuruluş yıldönümünü kutladı.

KARADENiZ,“BURS
MÜRACAATLARI BAÞLADI”
Ankara Vakfıkebirliler Dernek Başkanı Yakup Karadeniz, 2023-2024 eğitim öğretim yılının milli eğitim
camiası başta olmak üzere öğretmenlerimize, öğrencilerimize ve velilerimize hayırlı olmasını dilerim dedi.

ÖZEL ÝMPERÝAL HASTANESÝ “16" YAÞINDA

SAÐLAM, “ESNAFIMIZIN MERAKLA
BEKLEDiÐi SORUN ÇÖZÜLDÜ”
Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Kadem Sağlam, uzun süredir
esnaflarımızın merakla beklediği sicil kayıt işlemleri için yaptığımız çalışma sonuçlandı.

BUYUKLIMAN POSTASI GAZETESI
BÖLGENIN EN GUÇLU SESIDIR!

ir süre önce yapılan Cumhuriyet 

BHalk Partisinin Vakfıkebir ilçe 
kongresinde ilçe başkanı olarak 

seçilen Olcay Bahadır, kamu kurum ve 
kuruluşlarını ziyaretleri kapsamında 
gazetemizi de ziyaret etti. Başkan 
Bahadır, Büyükliman Postası Gazetesi 
Yazı İşleri Müdürümüz Ahmet Kamburoğlu 
ile bir süre sohbet etiler.
“BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ 

BÖLGENİN EN GÜÇLÜ SESİDİR!”
CHP Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay 
Bahadır ziyaret sırasında yaptığı 
açıklamada; “Bizler şunu biliyoruz ki 
Türkiye Cumhuriyetimizin en büyük 
güvencesi doğru ve tarafsız haber yapan 
basın emekçileridir. Her türlü zorlu koşul 
ve şartta görevlerini fedakârca yerine 
getiren basın mensuplarımız, Vakfıkebir 
ve bölgemiz için önemli bir rol 

üstlenmektedirler. Bu rolü tarafsız ve ilkeli 
habercilik anlayışınız ile Büyükliman 
Postası Gazetesi olarak sizler yerine 
getiriyorsunuz. Büyükliman Postası 
Gazetesi, Büyükliman Bölgemizin ve 
Vakfıkebir ilçemizin en güçlü sesi olarak 
yayın hayatına devam ederken, bizlerde 
sizleri tarafsız, ilkeli ve basın ahlakına 
uygun yayın yaptığınız için takdir ediyoruz 
dedi.” 

> Sadık AYDIN 2'de



Büyükliman
Postası HABER 15.09.20232

Ahmet KAMBUROĞLU

“DAVET KRÝZÝ”
Bu aralar Vakfıkebir'de bir şeyler/işler 
oluyor…
Bu hafta ise bir davetiye krizi patlak 
verdi…
İlköğretim haftası ile ilgili İlçe Milli Eğitim 
program düzenledi…
Bu program davetiyesi Whatsapp 
üzerinden Pazartesi günü 9.30'ta 
gönderildi.
Çelenk sunma töreni ise 9.45'te idi…
İlköğretim haftası programı ise Çarşamba 
günü…
Çarşamba gün ki programa Vakfıkebir'den 
hiçbir siyasi parti temsilcisi, sivil toplum 
kuruluşları başkanları veya temsilcilerinin 
hiç biri çağırılmadı…
İlçe Milli Eğitim Müdürü kendi kafasına 
göre birilerini çağırmış gibi bir söylem 
dolaşıp durdu…
Neden Vakfıkebir'deki siyasi parti 
temsilcileri ve sivil toplum kuruluşları 
çağırılmadı?
Müdür kendi inisiyatini mi kullandı?
Yoksa siyasete dökmek mi istemedi?
İlçede yapılan ilköğretim haftası hiçbir 
siyasi bağlantısı olmayan bir tören, 
kurumlar çağırıldı, kısmi kişiler 
çağırılmadı…
İyi ki kaymakam beyi unutmamışlar…
Bir de unutmuş olsaydılar ne oldu acaba?
Bir de yeni bir şey türedi, Whatsapp 
üzerinden gönderdim, sosyal sayfamızda 
paylaştım oradan alabilirsin…
Bir davetiye Whatsapp üzerinden gönderip 
davet etmek kadar yanlış bir uygulama 
yok.
O yapılacak olan işin ciddiyetsiz olduğunun 
göstergesidir.
İstemiyoruz ama mecbur yapıyoruz gibi…
Ehhh be kardeşim bu kadar mı?
Yapamıyorsan bırakacaksın, emekli 
olacaksın, fuzuli para almayacaksın. Yetim 
hakkı var. Onların hesabı nasıl ödenir değil 
mi?
***********************
Her belediye hemen hemen cephe 
sağlıklaştırmasını yaptı…
En son Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
yapacağını, basınla paylaştı…
Cephe sağlıklaştırmasında bir tek 
Vakfıkebir kaldı diye düşünüyorum…
Ne cephe sağlıklaştırması, ne çevre 
düzenlenmesi nede tek tip olacak her 
şey…
Gurbetten gelen insanların tek bir eleştirisi 
var, Vakfıkebir'de görsel anlamda hiçbir 
şey yapılmadı deniliyor…
Gerçi bunu partili/partisiz herkes 
söylüyor…
Kendi partisindeki adamlar eleştiriyor ama 
yan yana geldi mi, başlıyor yalakalık 
yapmaya…
Nasıl bir midedir arkadaş…
Yıllardır bırakmadılar bu yalakalığı…
Herkes kendi işini yürütme peşinde, ben 
öyle böyle yalakalık yapayım, işimde 
öylece yürüsün…
Alışmış, kudurmuştan beterdir…
***********************
Ne oldu bizim köpekçiklerimize…
Onlar için ne yapabiliriz…
Onların ve insanlarımızın rahat etmeleri ile 
ilgili hiçbir çalışma yok…
Okul zilleri çaldı ve çocuklarımız okullarına 
gitmeye başladı…
Geçen seneler ne ise bu senede aynı 
devam ediyor…
Çocuklar yürüyemez oldu, kadınlar 
korkuyor. Herkeste bir tedirginlik var. Hiç 
kimse arkasına bakmadan yürüyemiyor…
Her köşe başı, çarşı içerinde boy boy 
köpekler gezip duruyor…
Bir evleri olsa iyi olmaz mı?
Onlar için bir şeyler yapamayız mı? 

Kuruluşu
Sayı
Tarih 

: 5 Mart 2004
: 1039
: 15.09.2023
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SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
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Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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Alper Özkan KARAGÖL

BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ BÖLGENİN EN GÜÇLÜ SESİDİR!
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Vakfıkebir ilçe kongresi sonrası ilçe başkanı olarak seçilen Olcay Bahadır,
kamu kurum ve kuruluşlarını ziyaretleri kapsamında gazetemiz Büyükliman Postası Gazetesi'ni ziyaret etti.

B
ir süre önce yapılan 
Cumhuriyet Halk 
Partisinin Vakfıkebir 

ilçe kongresinde ilçe başkanı 
olarak seçilen Olcay Bahadır, 
kamu kurum ve kuruluşlarını 
ziyaretleri kapsamında 
gazetemizi de ziyaret etti. 
Başkan Bahadır, Büyükliman 
Postası Gazetesi Yazı İşleri 
Müdürümüz Ahmet 
Kamburoğlu ile bir süre 
sohbet etiler.
“BÜYÜKLİMAN POSTASI 
GAZETESİ BÖLGENİN EN 
GÜÇLÜ SESİDİR!”
CHP Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır ziyaret 
sırasında yaptığı açıklamada; 
“Bizler şunu biliyoruz ki 
Türkiye Cumhuriyetimizin en 
büyük güvencesi doğru ve 
tarafsız haber yapan basın 
emekçileridir. Her türlü zorlu 

koşul ve şartta görevlerini 
fedakârca yerine getiren 
basın mensuplarımız, 
Vakfıkebir ve bölgemiz için 
önemli bir rol 
üstlenmektedirler. Bu rolü 
tarafsız ve ilkeli habercilik 
anlayışınız ile Büyükliman 
Postası Gazetesi olarak 
sizler yerine getiriyorsunuz. 
Büyükliman Posta Gazetesi 
Büyükliman Bölgemizin ve 
Vakfıkebir ilçemizin en güçlü 
sesi olarak yayın hayatına 
devam ederken, bizlerde 
sizleri tarafsız, ilkeli ve basın 
ahlakına uygun yayın 
yaptığınız için takdir ediyoruz 
dedi.” 
“BU TOPRAKLARDA 
ÖZGÜR BASIN OLMADAN 
HİÇ KİMSE ÖZGÜR 
OLAMAZ”
Başkan Bahadır; “Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün de 
söylediği gibi 'Basın, milletin 
müşterek sesidir. Bir milleti 
aydınlatma ve irşatta, bir 
millete muhtaç olduğu krî 
gıdayı vermekte, hulâsa bir 
milletin hede saadet olan 
müşterek bir istikamette 
yürümesini teminde, basın 
başlı başına bir kuvvet, bir 
mektep, bir rehberdir.' 
Kamuoyunun gözü, kulağı ve 
sesi olan, her gün kolayca 
ulaşabileceğimiz bilgileri 
bizlere sağlayan siz değerli 
basın emekçilerinin 
yaşadıkları zorlukları, 
harcadıkları çabayı 
görmememiz mümkün değil. 
Bu anlamda yazı işleri 
müdüründen editörüne, 
muhabirine, matbaasında 
çalışanına kadar bir gazeteyi 
vatandaşın eline yoğun 
emekle ulaştıran; yağmur 
çamur sıcak soğuk demeden 
7/24 görev başında olan 
başta Büyükliman Postası 
Gazetesi olmak üzere yerel 
medya mensuplarımız ve 
tüm basın çalışanlarına 
teşekkür ediyorum. Onlarca 
basın emekçisi haksız, 
hukuksuz şekilde hapse 
atılmakta, binlerce 
gazetecinin gerekçesiz 

şekilde basın kartları iptal 
edilmektedir. Türkiye, Dünya 
Basın Özgürlüğü 
Endeksi'nde 180 ülke 
arasında 149. sıradadır. 
İktidar yeni sansür yöntemleri 
için yasalar hazırlamakta 
basını tamamen susturmaya 
çalışmaktadır. Ancak 
unutulmamalıdır ki bu 
topraklarda özgür basın 
olmadan hiç kimse özgür 
olamaz. Bu duygu ve 
düşüncelerle; İktidarın 
sözcülüğünü yapan değil, 
halkın haber alma hakkını 
savunan, haber yazdığı için 
cezaevinde olan, kalemini 
satmayan tüm basın 
emekçilerimizi kutluyorum. 
Hayatını kaybeden tüm basın 
mensuplarını rahmetle 
anıyor, başta ilimizde görev 
yapan basın mensupları 
olmak üzere tüm basın 
çalışanlarını kutluyor;  sağlık, 
başarı ve esenlikler diliyorum 
diyerek sözlerini tamamladı.”
“KALEMİMİZİ ASLA 
SATMADIK / 
SATMAYACAĞIZ”
Büyükliman Postası Gazetesi 
Yazı İşleri Müdürü 
Kamburoğlu ise ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti ve 
kendileri için sarf edilen iyi 

niyet dilekleri için Başkan 
Olcay Bahadır'a teşekkür etti. 
Yazı İşleri Müdürü 
Kamburoğlu, 1908 tarihinde 
gazetelerimizden sansürün 
ilk kez kaldırıldığı tarihtir. Bu 
tarihte gazeteciliğin olmazsa 
olmazlarından olan özgürlük 
uygulanmaya başlanmıştır. 
Bizlerde Büyükliman Postası 
Gazetesi olarak hem 
tarafsızlık ilkemizi muhafaza 
ederken hemde basın ahlak 
kurallarına uygun ilkeli 
habercilik anlayışımız ile 
bölgemizde hizmet vermeye 
çalışıyoruz. Bu anlamda 
halkımızın yanı sıra kamu 
kurum ve kuruluşlarının, 
siyasi partilerin ve sivil 
toplum kuruluşlarının sesi, 
kulağı ve gören gözü olmaya 
gayret ediyoruz. Ayrıca 
sizlerden bu tür övgüleri 
almak bizleri son derece 
mutlu ediyor. Bu övgüler 
gösteriyor ki doğru işler 
yapıyoruz. Aynı ilkeler 
doğrultusunda herkesin sesi 
olmaya devam ederken asla 
kalemimizi satmadık / 
satmayacağız dedi. 
Kamburoğlu, Başkan Bahadır 
ve yeni yönetim kurulu 
arkadaşlarına başarı 
dileklerinde bulundu.”

KARADENİZ, “BURS MÜRACAATLARI BAŞLADI”
Ankara Vakfıkebirliler Dernek Başkanı Yakup Karadeniz, 2023-2024 eğitim öğretim yılının milli eğitim camiası başta olmak üzere öğretmenlerimize, öğrencilerimize ve velilerimize hayırlı olmasını dilerim dedi.

aşkanı Yakup 

BKaradeniz yayınladığı 
mesajında şu ifadelere 

yer verdi; “Bu vesile ile 
Ankara'da öğretim gören ve 
görecek olan Vakfıkebir'li 
öğrencilerimize Ankara 
Vakfıkebirliler Derneği olarak 
vermeyi plânladığımız burs 
müracaatları 30 Eylül 2023 

tarihinde son bulacaktır.
İlgilenen öğrencilerimizin en 
geç 30Eylül 2023 tarihine 
kadar 
yakupkaradeniz61@hotmail.c
om yada 
kaim_61@hotmail.com 
adreslerine; öğrenci belgeleri, 
nüfus kayıt örneği ve iletişim 
bilgilerini içerir bir mail 

atmaları önemle rica olunur.
Bu duygu ve düşüncelerle 
birlikte 2023-2024 eğitim 
öğretim yılının milli eğitim 
camiası başta olmak üzere 
idarecilerimize, 
öğretmenlerimize, 
öğrencilerimize ve 
velilerimize hayırlı olmasını 
dilerim dedi.

ÖZEL İMPERİAL HASTANESİ 16 YAŞINDA
Trabzon da sağlık alanında önemli hizmetlere imza atan Özel İmperial Hastanesi, Zorlu Grand Otel'de düzenlediği galada 16. Kuruluş yıldönümünü kutladı.

T
rabzon'da bir otelde 
düzenlenen kuruluş 
etkinliğine Özel 

İmperial Hastanesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Hüseyin 
Koç, Ortahisar Belediye 
Başkanı Ahmet Metin Genç, 
İl Sağlık Müdürü Hakan 
Usta, İl Emniyet Müdürü 
Murat Esentürk, Trabzon 
Ticaret ve Sanayi Odası 
(TTSO) Başkanı Erkut 
Çelebi, hastanede görev 
yapan hekimler, hastane 
çalışanlarının yanı sıra 
Yönetim Kurulu üyeleri de 
hazır bulundu.
Burada bir konuşma yapan 
Özel İmperial Hastanesi 

Yönetim Kurulu Başkanı 
Hüseyin Koç, 16. 
yıldönümünü kutlamanın 
heyecanını yaşadıklarını 
ifade ederek hastanelerinin 
sadece Trabzon'un ve çevre 
illerinin değil sağlık turizmi ile 
çevre ülkelerin tanıdığı bir 
sağlık kurumu haline 
geldiğini söyledi. Koç, geçen 
16 yılda başarı hikayesi 
oluşturduklarını kaydederek 
“20 Temmuz 2007'de 6 bin 
500 m2 kapalı alanda 250 
kişilik sağlık kadrosu ile 
Trabzon'a hizmet için 
çıktığımız bu yolda, bugün 
11 bin 500 m2 alanda 61'i 
alanında uzman 

hekimlerimiz olmak üzere, 
450 personelle hizmetimize 
devam etmekteyiz. Bizler her 
yıl büyüyerek, güçlenerek, 
kalite standartlarımızı 
yükselterek ve hizmet 
çeşitliliğimizi artırarak 
yolumuza devam ediyoruz. 
Geride bıraktığımız 16 yılda 
özetle bir başarı hikayesi 
oluşturduk. Bunu tüm 
çalışanlarımızla başardık. 
Deneyimli uzman kadromuz, 
teknolojiyi yakından takip 
etmemiz; tüm doktor, 
hemşire, sağlık personeli ve 
yöneticilerimizin özverili 
çalışmaları bu başarıda 
büyük rol oynuyor. Kaliteli 
sağlık hizmetimizi her geçen 
gün daha fazla sayıda 
insana ulaştırmak ise bize 
güç veriyor. Kurulduğumuz 
günde yaşadığımız heyecan 
ve çalışma arzusundan 
hiçbir şey kaybetmeden 
hizmet çeşitliliği ve kalite 
standartlarını yükseltmeye 

devam ettik. Özel İmperial 
Hastanesi bugün sadece 
Trabzon'un ve çevre illerinin 
değil sağlık turizmi ile çevre 
ülkelerin tanıdığı bir sağlık 
kurumu haline geldi” dedi.
“BİR ÇOK ÜLKEDEN 52 
BİN YABANCI HASTANIN 
TERCİHİ OLDUK”
Bir çok ülkeden 52 bin 
yabancı hastanın tercihi 
olmaktan mutluluk 
duyduklarını kaydeden Koç, 
“Yaklaşık 5 milyon muayene 
işlemi (acil servis dahil), 
sahip olduğumuz teknolojik 
imkanlarla 213 bin ameliyat 
yapılarak tedavileri 
gerçekleştirildi. 14 bin bebek 
hastanemizde dünyaya 
gözlerini açtı. Bir çok 
ülkeden 52 bin yabancı 
hastanın tercihi olmaktan 
mutluluk duyuyoruz. İlk 
günden bu yana 
gerçekleştirdiğimiz tüm bu 
başarılarımızın arkasında 
büyük bir insan gücü emeği 

yer alıyor. Kuruluşumuzun 
16. yılı vesilesiyle, öncelikle 
bize güvenip canlarını bize 
emanet eden hastalarımıza, 
büyük bir özveriyle hizmet 
vermeye devam eden her 
kademedeki çalışma 
arkadaşlarıma sonsuz 
teşekkür ediyor ve daha nice 
yıllar birlikte çalışmayı 
diliyorum” diye konuştu.
Düzenlenen gecede 16. yıl 
onuruna pasta kesimi 
Hastane Yönetim Kurulu 
Başkanı Hüseyin Koç, 
yönetim kurulu üyeleri ve 
davetlilerin katılımı ile kesildi.
Öte yandan, 4 yataklı 2. 
basamak, 9 yataklı 3. 
basamak olmak üzere 
toplam 13 yataklı erişkin 
genel yoğun bakım ve 10 
yataklı yeni doğan yoğun 
bakım ünitelerinden oluşan 
hastanede, Trabzon'un yanı 
sıra diğer illerden gelen 
yoğun bakım hastaları ve 
riskli vakalarda takip ediliyor.
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Postası 3 HABER

*Esaslı İddiaların 
Araştırılmaması / Etkin 
Yargılama Yapılmaması
Anayasa Mahkemesi'ne 
yapılan 2018/30296 sayılı 
başvuru, etkili yargısal 
sistem kurma 
yükümlülüğünün yerine 
getirilmemesi nedeniyle özel 
hayata saygı kapsamındaki 
kişisel verilerin korunmasını 
isteme hakkının ihlal edildiği 
iddiasına ilişkindir. Kararda 
özetle; Başvurucu ile eşi 
arasında devam eden 
boşanma davasında sunulan 
delil dilekçesinde, kullandığı 
cep telefonuna eşi tarafından 
yüklenen casus yazılım 
aracılığıyla boşanma davası 
açıldıktan sonraki tarihteki 
veriler dahil tüm kişisel 
verileri, e-devlet şifresi, banka 
hesap bilgileri, sosyal medya 
yazışmaları, arama kayıtları, 
GPS yer bildirim kayıtları, 
fotoğrafları ile videolarının 
özel hayatın gizliliği ve kişisel 
verilerin korunması haklarına 

aykırı olarak ele geçirilip 
mahkeme dosyasına 
sunulması nedeniyle 
cezalandırılmasını talep etmiş 
olmasına rağmen ceza 
mahkemesince telefona 
yazılım programı yüklenerek 
ulaşılan kişisel verilerin elde 
ediliş şekline, kapsamına ve 
kişisel verilere ulaşma 
amacının meşru olup 
olmadığına yönelik olarak 
değerlendirme yapılmadığını; 
mahkemenin eşlerin diğer eş 
hakkındaki bilgilere 
ulaşabileceği şeklindeki 
gerekçesinin Anayasa'nın 20. 
maddesi kapsamında 
korunamayacağını; rızası 
dışında ele geçirilen kişisel 
verilerinin boşanma 
davasında kullanılmasının 
eşinin eylemini hukuka uygun 
hâle getirmeyeceğini; özel 
hayata saygı hakkı ve 
haberleşme hürriyetinin ihlal 
edildiğini ileri sürmüştür.
Anayasa Mahkemesi 
tarafından yapılan 

değerlendirme sonucu 
açıklanan kararda ise, 
Derece mahkemelerinin 
eşlerin birbirlerine karşı özel 
hayat alanlarının bulunmadığı 
sonucunu doğuracak 
mahiyetteki yaklaşımının 

anayasal güvencelere aykırı 
olduğunu; yargılama 
sürecinde olayın 
aydınlatılmasına yönelik 
esaslı iddiaların 
araştırılmaması, bu suretle 
kovuşturmanın 
derinleştirilmemesi, yasal 
dayanağı gösterilmeyen 
gerekçelerle sonuca 

ulaşılması nedeniyle 
anayasal hakları güvence 
altına alacak şekilde etkili 
bir yargısal sistem kurma 
yükümlülüğüne uygun 
hareket edilmediğini; etkili 
bir yargısal sistem kurulması 

konusunda kamusal 
makamlarca üstlenilmesi 
gereken pozitif yükümlülüğün 
gerektirdiği şartların somut 
olayda yerine getirilmediği 
değerlendirildiğinden 
Anayasa'nın 20. maddesinde 
düzenlenen özel hayata saygı 
hakkı kapsamında kişisel 
verilerin korunmasını isteme 

hakkının ihlal edildiği 
sonucuna varıldığı 
belirtilmiştir.
*Yargılamanın Uzun 
Sürmesi / Makul Sürede 
Yargılanma Hakkı
Anayasa Mahkemesi'ne 
yapılan 2019/21120 sayılı 
başvuru, boşanma davasında 
yargılamanın uzun sürmesi 
nedeniyle makul sürede 
yargılanma hakkının ihlal 
edildiği iddiasına ilişkindir. 
Kararda özetle; Medeni hak 
ve yükümlülüklerle ilgili 
uyuşmazlıklara ilişkin 
yargılamanın süresi tespit 
edilirken sürenin başlangıç 
tarihi olarak davanın ikame 
edildiği tarih; sürenin sona 
erdiği tarih olarak -çoğu 
zaman icra aşamasını da 
kapsayacak şekilde- 
yargılamanın sona erdiği 
tarih, yargılaması devam 
eden davalar yönünden ise 
Anayasa Mahkemesinin 
makul sürede yargılanma 
hakkının ihlal edildiğine ilişkin 

şikâyetle ilgili kararını verdiği 
tarih esas alındığı belirtilmiştir. 
Medeni hak ve 
yükümlülüklerle ilgili 
uyuşmazlıklara ilişkin 
yargılama süresinin makul 
olup olmadığı 
değerlendirilirken 
yargılamanın karmaşıklığı 
ve kaç dereceli olduğu, 
tarafların ve ilgili 
makamların yargılama 
sürecindeki tutumu ve 
başvurucunun yargılamanın 
süratle 
sonuçlandırılmasındaki 
menfaatinin niteliği gibi 
hususlar dikkate alındığı 
belirtilmiştir.Anayasa 
Mahkemesinin benzer 
başvurularda verdiği kararlar 
dikkate alındığında somut 
olayda başvuru konusu 
davada yaklaşık 6 yıllık 
yargılama süresinin makul 
olmadığı sonucuna vararak 
Makul sürede yargılanma 
hakkının ihlal edildiğine karar 
vermiştir. 

“Anayasa Mahkemes�
Hak İhlal� Kararları”
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V
akfıkebir Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası 
Başkanı Kadem Sağlam, 

uzun süredir esnaflarımızın 
merakla beklediği sicil kayıt 
işlemleri sorunu için yaptığımız 
çalışma sonuçlandı diyerek 
konu hakkında açıklamada 
bulundu.
“ESNAFIMIZIN MERAKLA 
BEKLEDİĞİ SORUN 

ÇÖZÜLDÜ”
Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Kadem Sağlam; 
“Uzun süredir üzerinde 
hassasiyetle durduğumuz, 
çalışmalarımızı bu konu 
üzerinde yoğunlaştırdığımız ve 
esnaflarımızı rahatlatan sicil 
sorununu çözüme kavuşturduk. 
Bir zamanlar sicil kaydının 
yapılması ve açılması için ayda 

bir Trabzon'dan ilçemize gelen 
esnaf sicil kayıt işleri artık 
ilçemizde yapılıyor. Büyükliman 
havzasının 5 ilçesine de zaman 
zaman gelen ve bir gün bize bir 
gün Beşikdüzü bir gün Çarşıbaşı 
bir gün Şalpazarı bir gün Tonya 
ilçelerine geliyorlardı. Artık bu 
sıkıntılı süreci sonlandırdık. Sicil 
kayıt işleri için artık esnafımız 
Trabzon'a gitmeyecek. İşlemler 

buradan Esnaf odamızdan 
yapılacak dedi.” 
“ESNAFLARIMIZI SİCİL 
SIKINTISINDAN KURTARMIŞ 
OLDUK”
Başkan Kadem Sağlam, 
“Vakfıkebir Esnaf Odası olarak 
bu teknoloji döneminde 
esnaflarımızın bir sicil kaydı için 
böyle köşe bucak dolaşmaması 
gerektiğini düşündük. Uzun 
zamandır Trabzon'daki (TESOB) 
birliğimizle beraber istişare 
yapıyoruz. Daha öncede sizlere 
söylemiştim bu konuda TESOB 
başkanımız Sayın Metin Kara bu 
problemi aşacağını söylemişti. 
Geçen hafta itibariyle artık 
esnaflarımız sicil kaydını almak 
için Trabzon Esnaf ve 
Sanatkârlar Odalar birliğindeki 
sicil birimine gitmelerine gerek 
kalmadı. Esnaflarımızın kendi 
bulunduğu ilçedeki odasına 
müracaat edip odadan kayıt 
numarası alıp sicil ücretini halk 
bankasına yatırarak herhangi bir 

yere gitmeden direk odamıza 
getiriyorlar. Yani doğal olarak 
esnaflarımızı sicil sıkıntısından 
kurtarmış olduk. Esnafımıza 
hayırlı olsun diyorum. Şunu da 
önemle belirtmek istiyorum. 
Sadece yeni kayıt ve terkte 
birliğe gidip sicil üzerindeki 
işlemleri kendileri halledecek. 
Onun dışında sicil kaydı lazım 
olduğunda artık esnafımızın bir 
yere gitmesine gerek kalmadı. 
“ESNAFIMIZIN BEKLENTİSİ 
MUTLU SONLA BİTTİ”
Uzun zamandır yaptığımız bu 
talebimiz sonuçlanmış oldu. 
Aslında daha önce bunu kabul 
ettiler. Bu sorun pandemi 
döneminde de böyle aşıldı. 
Daha öncede sicil ticaret 
bakanlığının denetiminde olan 
bir primdir. Yani her ne kadar 
odalar bünyesinde olsa bile 
burayla ilgili şartlar şeffaf değildi. 
Ticaret bakanlığının yasal 
yaklaşımı da ıslak imza 
alınmasından yanaydı. Bizde bu 

teknoloji çağında esnaflarımızın 
bu sıkıntıya katlanmamasını 
söylüyorduk. Nihayetinde 
sorumluluğu odalara verin. Bu 
kağıtları odalar teslim etsin. 
Hem esnafımız sıkıntı çekmesin 
hem de sorumluluğu onlar alsın. 
Ticaret sicilini de orada görev 
yapan arkadaşlarımızın 
sırtından o sorumluluk kalkmış 
olsun. Gecikmiş bir durum bu 
zamana kadar beklememeliydi. 
Ama nihayetinde beklendi netice 
itibariyle de sonuçlanmış olması 
sevindirici. Geçen sene bize 
bunu yılbaşında halledeceğini 
söylemişlerdi. Bu konuyla alakalı 
defalarca dile getirip talepte 
bulunduk. Bir esnaf buradan 
Trabzon'a sicil kaydı almaya 
gidip gelmesi nereden baksan 3-
4 saat. O sırada dükkan kapalı 
olacak. Hem zaman kaybı 
hemde yazık olurdu. Bugüne 
nasip oldu. Emeği geçenlere ilçe 
esnaflarım adına teşekkür 
ediyorum dedi.”

SAĞLAM, “ESNAFIMIZIN MERAKLA BEKLEDİĞİ SORUN ÇÖZÜLDÜ”
Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Kadem Sağlam, uzun süredir esnaflarımızın merakla beklediği sicil kayıt işlemleri için yaptığımız çalışma sonuçlandı.

15.09.2023

SAĞLIK, SADECE
HASTALIKLARIN
OLMAMASI DEĞİLDİR
Yurdumuzda her yıl olduğu gibi bu yılda 3-9 Eylül 2023 tarihleri
arasında “Halk Sağlığı Haftası” olarak kutlanmaktadır. Bu hafta içinde,
her bireye tek tek “Sağlığın Önemi” anlatılması hedeflenmektedir.

3 -9 Eylül tarihleri arası Halk 
Sağılı Haftası dolayısıyla 
Vakfıkebir Toplum Sağlığı 
Merkezi binası önünde 
düzenlenen etkinlikte Toplum 
Sağlığı Merkezi Başkanı Dr. 
Ozan Önen ve personeli, 
Büyükliman Aile Sağlığı 
Merkezi Aile Hekimi Alican 
Hotaman ve çalışanları ile 
hastalarla birlikte güzel 
görüntülere şahit olduk. 
“EĞİTİM VE 
BİLGİLENDİRME 
ÇALIŞMALARIMIZ BÜTÜN 
HIZIYLA SÜRMEKTEDİR”
Toplum sağlığı Eğitim 
Hemşiremiz Şaduman 
Şahin'in haftayla ilgili yaptığı 
açıklamada Toplum Sağlığı 
Merkezi olarak amacımız 
sağlığı kaybettikten sonra 
tedavi etmekten çok sağlığı 
kaybetmeden önce değerinin 
bilinmesi ve sağlığın 
korunmasıdır. Bu kapsamda 
eğitim ve bilgilendirme 
çalışmalarımız bütün hızıyla 
sürmektedir. Sağlık, sadece 
hastalıkların olmaması 

değildir. Sağlık, bireylerin 
bedenen, ruhen, sosyal 
yönden tam bir iyilik halini 
tanımlar. Teknolojik 
gelişimlerin çığır açtığı, bilim 
insanların yeni buluşlar 
yaptığı günümüzde sağlığı 
henüz kaybetmeden 
koruyabilmek esastır. İnsanlar 
yaşlansalar bile sağlıklı 
kalabilmeyi, bebeklik, 
çocukluk, ergenlik, yetişkinlik 
dönemlerini iyi geçirebilmeyi, 
henüz hasta olmadan sağlıklı 
olmayı öğrenmelidirler.
 Eğitimdeki okullaşma 
oranının yükselmesi, kız 
çocuklarının okula 
gönderilmesi, bilhassa anne 

okuryazarlığının artması 
toplum içinde sağlığın 
iyileşmesine ne kadar önem 
verdiğimizin bir göstergesi 
sayılmalıdır. Ne mutlu ki; 
ülkemizde sağlık alanında 
bize kolaylıklar sunan 
gelişmeleri kolayca izleyerek; 
gelişmiş tesis olanakları, 
donanımlı personel, güler 
yüzlü hekim ve sağlık 
çalışanları ile hizmette yüz 
güldürücü sonuçlar alıyoruz.
Hafta dolayısıyla Toplum 
Sağlığı Merkezi başkanımızı 
Dr. Ozan Önen beyefendiyi 
makamında ziyaret ederek 
çalışmaları hakkında yerinde 
bilgi alış verişinde bulunduk.

KILIÇ, “TOPRAK ANALİZİ
YAPTIRMAK İÇİN BİZE ULAŞIN”
Büyükliman Postası Gazetesi Yazı İşleri Müdürü Ahmet Kamburoğlu, Vakfıkebir
Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç'ı makamında ziyaret etti. Başkan Kılıç, ziraat
odası olarak yaptıkları çalışmalar hakkında Kamburoğlu ile fikir alışverişinde bulundu. 

V
akfıkebir Ziraat Odası 
Başkanı Muhammet Kılıç, 
nazik ziyaretleri dolayısı ile 

Büyükliman Postası Gazetesi Yazı 
İşleri Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu'na teşekkür ederek, 
bölgenin en güçlü yayın organı 
olarak yaptıkları başarılı yayınlar 
için kendisine teşekkür etti. 
Başkan Kılıç, ziraat odası olarak 
yaptıkları çalışmalar hakkında bilgi 
aktarımında bulundu. Eylül ayı 
itibariyle toprak analizlerinin 
başladığını belirten Kılıç, 
çiftçilerimiz toprak analizi 
yaptırmak için muhakkak bizlere 
ulaşsın dedi. 
“TOPRAĞI ANALİZ ETTİREREK 
GÜBRE KULLANIMI ÇİFTÇİ İÇİN 
EN EKONOMİK YOLDUR”
Başkan Muhammet Kılıç yaptığı 
açıklamada; “Yeni dönem için 
çiftçinin kafasında hangi gübreyi 
ne kadar, ne zaman ve nasıl 
kullanacağına dair sorular vardır. 
Çünkü karlı bir gübreleme ancak; 
bitkinin isteği olan gübreleri en 
uygun zaman ve şekilde toprağa 
uygulamakla yapılabilir. Bu 
sebepten toprağı analiz ettirerek 
gübre kullanımı çiftçi için en 
ekonomik yoldur. Böylece hem 

bitkide toksit etki yapmayacak, 
doğru miktarda gübre kullanılmış 
olur, hem de bol ürün elde 
edebileceği gibi gübreye de 
gereğinden fazla para harcamamış 
olur. Bu sebeple laboratuarda 
yapılacak analiz sonucunda 
toprakta yetişecek bitkinin iyi bir 
şekilde büyümesi ve kaliteli ürün 
alınması için toprak ve yaprak 
örneklerinde hangi besin 
maddelerinin eksik olduğu 
belirlenmiş olacaktır. Çünkü 
toprağı analiz ettirmeden gübre 
kullanımı çeşitli sorunlar yaratır. 
Bitkinin ihtiyacından daha az gübre 
verildiğinde, bitkiler yeterince 
beslenemediklerinden iyi 
gelişememektedirler. Alınan ürün 
miktarı da buna bağlı olarak düşük 
olur. Gereğinden fazla kullanılan 
gübre ise; Hem toprağı hem de 
ürünü olumsuz yönde etkiler. 
Bütün bu nedenlerden dolayı 
çiftçinin gübre kullanmadan önce 
mutlaka toprağını analiz 
yaptırması ve alacağı analiz 
raporuna göre gübre kullanması 
gerekmektedir dedi.”
“TOPRAK NUMUNESİ NASIL 
ALINIR?”
Başkan Kılıç, “Toprak numunesi 

arazinin tamamını temsil edecek 
şekilde arazinin en az 5-6 farklı 
noktasından ve bitki iz 
düşümünden alınmalıdır. Numune 
alınacak yerin üst yüzeyi yani 
çimen tabakası otlardan 
temizlenmelidir. Temizlenen bu 
alanda 30 cm derinliğinde V 
şeklinde bir çukur açılır ve bu 
çukurun kenarından helva keser 
gibi 3-4 cm kalınlığında bir dilim 
kesilerek alınır. Alınan bu topraklar 
taş, odun, yaprak vs. gibi yabancı 
maddelerden temizlenir. Daha 
sonra bu topraklar temiz bir 
yüzeyin üstünde karıştırılır. 
Hazırlanan bu topraktan 1,5 kg 
kadarı alınarak poşetlenir. Poşet 
içine etiket konulur. Etikette iletişim 
bilgileri ile ada-parsel bilgisi 
olmalıdır. Eğer bu topraklar nemli 
ise gölge bir yerde bir müddet 
kurutulur. Bunların yanında 
çamurlu yerlerden, su birikintisi, 
çukur ve tümsek yerlerden, çit ve 
yol kenarlarından, gübre yığını 
olarak kullanılan yerlerden toprak 
numunesi alınmamalıdır. Ayrıca, 
arazinin toprak yapısı farklılıklar 
gösteriyorsa her farklı kesimden 
ayrı numune alınarak ayrı tahlil 
yaptırılmalıdır dedi.”
Büyükliman Postası Gazetesi Yazı 
İşleri Müdürü Ahmet Kamburoğlu 
ise misafirperverliği için Başkan 
Muhammet Kılıç'a teşekkür etti. 
Kamburoğlu, “Vakfıkebir ziraat 
odası olarak yaptıkları başarılı 
çalışmaları yakinen takip ettiklerini 
belirterek, yapacakları 
çalışmalarda kendilerine başarılar 
diledi.”



Büyükliman
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D
in ile bilim kardeştir, doğulu 
insanlarda genelde hisler batılılarda 
ise akıl hakimdir. Onun için 

peygamberler çoğu doğudan, filozofların 
ekserisi batıdan çıkmıştır. Batılılar olayları 
genelde akılları ile doğulular ise hisleri ile 
yorumlarlar.  Dini metinlerin çoğu yorum ve 
tevil isterler, bunlarda akla gelen ilk 
manaların doğruluğu anlaşılmamalıdır. 
Kuran'da bu şekilde dört bine yakın ayet 
vardır.  Bunları anlamak için, edebiyat tevil 
ilmi, dilbilgisi, belagat, mantık ve büyük 
insan olan kâinatın duyguları dediğimiz fen 
bilimlerini vs bilmekle olur. Ayetler şu 
sebep için indi, eskiler bu şekilde dedi o 
halde bunlar doğrudur demek ilmi 
gelişmeleri önler. Her şey gelişiyor da 
yalnız eski din adamlarının yorumları mı 
değişmiyor? Kuran'ın inişi tarihi bir olay 
değildir. Bunların geçerliliği her zaman 
vardır çünkü Allah, kutsal kitaplar ve 
peygamberler zamana bağlı değil, onlar 
zamanlar üstüdür, zaman yaratılmıştır, 
Allah yarattığına bağlı kalmaz.  

   İlmin gelişme basamakları mitoloji, 
felsefe ve fen bilimleri sırasını izler. Bütün 
dünya, mitolojik bilgilerin tarihi olay 
olmadığını biliyor. Bu metinlerin birçok 
sosyolojik ve psikolojik manalar içerirler. 
Mitolojik metinler, Kutsal Kitaplar gibi 
değildir fakat çok derin manaları vardır 
henüz insanlık bu evrensel bilgileri tam 
öğrenememiştir. Bunlar yüksek derecede 
dil, edebiyat, sembolizm ve başta 
Sosyoloji ve Antropoloji olmak üzere birçok 
fen dallarına hâkim olunduktan sonra tam 
olarak anlaşılacaktır. Dinî hayatın sağlıklı 
olması, bilimle din savaşının önlenmesi, 
insanlığın gelişmesi, dünya barışının 
sağlanması bu meselelerin doğru 
anlaşılmasına bağlıdır. 

   Dindarlar kutsal metinlerinin gerçek 
manasını tam olarak bilmedikleri için bilimi 
dışlıyorlar. Mecbur kaldıkları zaman 
hurafelere sarılıyorlar. Bunları delil, diye 
sunuyorlar ve bilim ehlini dinden 
soğutuyorlar. Maalesef bu asrın dindarının 
ve dinsizlerinin çoğu cehalet ve karanlık 
içindedir. Gerçeklerle ve bilimle 
yüzleşemiyorlar. Çünkü insanlık bu asırda 
maddileşti soyut olan dilin ve sembolizmin 
manalarını tam bilmiyor onun için ruhsuz, 
dilsiz bir cenaze durumuna geldi. Eğer bu 
metinler doğru anlaşılırsa insanlık yeniden 
bir ruh kazanır. Âdem, insanlığın ruhî, 
kültürel, dinî, İlâhî boyutu demektir. Kadın 
da bu manada insanlığa ortaktır, iman ve 
hukukta eşittir. Kadın başka bir tabir ile 
beden, tabiatı ve maddeyi temsil ediyor. 
Maddesiz olmaz, fakat insanlık, sadece 
madden ibaret değildir. Her kadın ruhu, 
kişiliği, inancı ve maneviyatıyla Âdem 
olduğu gibi her erkek de maddesiyle, 
bedeniyle Havva'dır.  Şeytan Âdeme 
secde etmedi, ayetinin tefsirinin bir 
manası, mikroptan yılana kadar bütün şerli 
varlıkların insan türüne hizmet etmemesi 
ve ona zarar vermek istemesi 
manasındadır. Demek bu ayetin manası, 
evrensel ve gözle görülen bir kanundur. 
Yoksa çamurdan yaratılmış bir âdem 
peygamber, kaburgasından yaratılan bir 
Havva ve kardeşlerin evliliğinden çoğalmış 
bir nesil değiliz.  Tirmizi'de geçen bir 
hadiste, peygamberimiz yüz bin Âdem 
yaratılmıştır diyor. Bütün hayat ağacı birdir, 
her canlı akrabadır, insan nesli 9 milyon yıl 
önce diğer türlerden ayrıldı. Yaklaşık iki 
yüz bin yıl önce biyolojik(beşeri) 
yaratılışını tamamladı ve yirmi bin yıl önce 
soyut değerleri öğrenerek âdem oldu. İlim 
bunu diyor ilimle din kardeştir bir birinden 
ayrılmazlar.  

İNSANIN YARATILIŞ SERÜVENİ

Osman KOYUNCU

iLÇEMiZ iÇiN HER
ZAMAN GÖREVE HAZIRIZ

akfıkebir Milliyetçi 

VHareket Partisi İlçe 
Başkanı Mustafa Aynacı 

beraberinde yönetim kurulu 
üyeleri ile birlikte İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan'ı makamında ziyaret 
ettiler. Samimi bir sohbet 
ortamında gerçekleşen ziyarette 
İlçenin genel durumu ve birlik 
beraberlik ile ilgili konular 
konuşuldu. 
“İLÇEMİZ İÇİN HER ZAMAN 
GÖREVE HAZIRIZ”
MHP İlçe Başkanı Mustafa 
Aynacı, ilçe yararına olabilecek 
her türlü faaliyetlere destek 
olmaya hazır olduklarını önemle 
vurgulayarak, "Vakfıkebir 
ilçemize yapılacak kamu 
yatırımları başta olmak üzere 
diğer konuların çözümünde parti 
olarak daima mülki amirlere 
destek için hazırız. Vakfıkebir'in 
olumlu anlamda değişimine 
katkıda bulunmak bizler için 
onurdur. Birlik ve beraberlik 
içinde güzel İlçemizi ileriye 

taşımak için bizde katkıda 
bulunabilirsek çok mutlu oluruz. 
MHP ilçe teşkilatı olarak bu 
güne kadar Vakfıkebir'de görev 
yapan Kaymakamlarımızla 
uyum içerisinde çalıştık. Bundan 
sonrada aynı şekilde 
çalışmalarımızı uyum içerisinde 
sürdüreceğiz. Vakfıkebir 
ilçemizin menfaatleri için bize 
düşen görev neyse üstlendik bu 
günden sonrada sizinle birlikte 
ilçemiz için Partim ve yönetim 
kurulu üyesi arkadaşlarımla 
birlikte sizin yanınızda olacağız. 
İlçemiz için her zaman göreve 
hazırız. Vakfıkebir adına 
yapacağınız güzel çalışmalar 
için ve ayrıca ilçemiz için 
verdiğiniz hizmetlerden dolayı 
teşekkür ediyoruz" diye 
konuştu. 
“SİYASİ PARTİLER ÜLKEMİZ 
İÇİN OLMAZSA 
OLMAZLARIMIZDANDIR”
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan, siyasi parti 
gözetilmeksizin herkesin ilçenin 

gelişimine olumlu anlamda 
katkıda bulunması gerektiğini 
söyleyerek, ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi. MHP 
İlçe Başkanı Mustafa Aynacı ve 
Yönetim Kurulu Üyelerini 
ağırlamaktan son derece 
memnuniyet duyduğunu ifade 
eden Kaymakam Uzan, nazik 
ziyaretlerinden dolayı MHP İlçe 
Başkanı ve Yönetim Kurulu 
Üyelerine teşekkür etti.  
Kaymakam Uzan, Milliyetçi 
Hareket Partisi İlçe Başkanı ve 
yönetimi olarak yapmış 
olduğunuz nazik ziyaretten 
dolayı teşekkür ediyorum, tabi'i 
ki Vakfıkebir'in menfaatleri için 
Vakfıkebir'de yaşadığımız 
sürece elimizden gelen her türlü 
çalışmayı yaparak ilçenin 
çıkarkarı için çalışacağım. 
Siyasi partiler Ülkemiz için 
olmazsa olmazlarımızdandır. 
MHP'li yöneticilerin yaptıkları bu 
ziyaret beni mutlu etmiştir. MHP 
İlçe Teşkilatına ve yönetim 
kurulu üyelerine teşekkür etti.”

15.09.2023

2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Okul Güvenliği Toplantısı, Vakfıkebir İlçe Kaymakamı
Dr. Hacı Arslan Uzan başkanlığında ilgili kurum ve kuruluş temsilcilerinin katılımıyla gerçekleşti.

VAKFIKEBİR'DE OKUL
GÜVENLİĞİ TOPLANTISI YAPILDI

akfıkebir MTAL 

VUygulama Oteli Toplantı 
Salonu'nda yapılan 

toplantıda, okul çevrelerinde 
alınacak güvenlik tedbirleri 
görüşüldü. Alınan kararlar 
doğrultusunda öğrencilerin 
okullarına huzurlu ve güvenli 
şekilde gelip gitmeleri için tüm 
tedbirler alınırken polis, giriş 
ve çıkışlarda okullarda kontrol 
sağlayacak. 2023-2024 eğitim 
öğretim yılında yapılan 
çalışmaların ve alınan 
tedbirlerin değerlendirildiği 
toplantıda 2023-2024 eğitim 
öğretim yılında emniyet, 
asayişin temini ve muhafazası, 
trafik güvenliğine ilişkin alınan 
tedbirlerin gözden geçirilmesi 
ve alınacak ilave tedbirlerin 
planlanması ve bunların 
denetlenmesine yönelik İçişleri 

Bakanlığı'nın ilgili genelgesi 
çerçevesinde okul güvenliği, 
uyuşturucu ve uyarıcı madde 
ile mücadele ile okul servis 
araçlarının çalışmaları, 
öğrencilerin barınma durumları 
ve karşılaşılabilecek 
sorunların çözümüne yönelik 
tedbirler de masaya yatırıldı. 
Toplantıda okul servis aracı 
şoförlerine yönelik eğitimlerin 
düzenlenmesi, denetimlerin 
artırılması, okul önlerinde ve 
çevrelerinde oluşacak trafik 
yoğunluğuna zamanında 
müdahale edilebilmesi için 
okul giriş ve çıkış saatlerinde 
ekip ve personel 
görevlendirmesi, yaya veya 
okul geçitlerinden geçen 
öğrencilere ve diğer yayalara 
ilk geçiş hakkını vermeyen 
sürücülere yönelik 

denetimlerin sıkılaştırılması, 
yaya veya okul geçitlerinin 
fiziki durumları dikkate 
alınarak ilgili yolların yapım ve 
bakımından sorumlu olan 
kurum ve kuruluşlarca 
eksikliklerin giderilmesinin 
sağlanması, öğretmenlere ve 
okul idarelerine ve velilere 
yönelik uyuşturucu ve uyarıcı 
madde kullanımı konusunda 
bilinçlendirme faaliyetleri 
düzenlenmesi görüşüldü.
Toplantıya, İlçe Kaymakamı 
Dr. Hacı Arslan Uzan, 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta, İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Ahmet Altın, İlçe Emniyet 
Müdürü Murat Soysay, İlçe 
Jandarma Komutanı J. Ütğm. 
Mert Oğuztarhan ve ilgili 
kurum ve kuruluş temsilcileri 
katıldı.

Vakfıkebir MHP İlçe Başkanı Mustafa Aynacı ilçe başkanlığı görevine seçildikten sonra
kamu kurum ve kuruluşlarını ziyaretleri kapsamında Kaymakam Uzan'ı da ziyaret eti.

MHP YÖNETİMİNDEN VALİ
AZİZ YILDIRIM'A ZİYARET

MHP Trabzon İl Başkanlığı 14. Olağan Kongresinde İl Başkanlığı görevine yeniden seçilen
Ömer Ayar, Yönetim Kurulu Üyeleri'yle birlikte Trabzon Valisi Aziz Yıldırım'ı makamında ziyaret ettiler.

HP İl Başkanı Ömer 

MAyar ve Yeni yönetim 
kurulu üyeleri Vali 

Aziz Yıldırım'a hayırlı olsun 
dileklerini iletirken,Vali 
Yıldırım'da MHP İl Başkanı 
Ömer Ayar ve Yönetim kurulu 
üyelerine hayırlı olsun 
dileklerini iletti .
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T
rabzon Büyükşehir 
Belediyesi eylül ayı 
toplantıları başladı. 

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, salonda 
bulunan Meclis üyeleri, ilçe 
belediye başkanları, Büyükşehir 
Belediyesi ve TİSKİ Genel 
Müdürlüğünün üst yöneticileri ve 
basın mensuplarını 
selamlayarak Meclis 
toplantısının açılışını 
gerçekleştirdi.
“HAYATINI KAYBEDEN 
DEĞERLERİ ANDI”
Geçtiğimiz günlerde hayatını 
kaybeden eski Trabzon Valisi 
Yücel Yavuz'u anarak sözlerine 
başlayan Başkan Zorluoğlu, 
“Önceki dönem Trabzon 
Valilerimizden, meslek 
büyüğümüz Yücel Yavuz 
ağabeyimize Allah'tan rahmet 
diliyor, yakınlarına ve mülki idare 
camiasına başsağlığı dileklerimi 
iletiyorum. Allah mekânını 
cennet eylesin. Yine Köprübaşılı 
hemşehrimiz Gölcük 
Kaymakamı Yusuf Özdemir'e 
Allah'tan rahmet diliyoruz” dedi.  
“VALİ YILDIRIM'A HAYIRLI 
OLSUN DİLEKLERİNİ İLETTİ”
Geçtiğimiz haftalarda 
Trabzon'da Vali değişikliği 
yaşandığını da dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Sayın İsmail 
Ustaoğlu Valimiz Balıkesir'e 
atanırken, Tekirdağ Valimiz 
Sayın Aziz Yıldırım da Trabzon'a 
Vali olarak atandı. İsmail 
Ustaoğlu Valimize şehrimize 
verdiği hizmetler için teşekkür 
ediyor, yeni Valimiz Sayın Aziz 
Yıldırım'a da başarılar diliyoruz. 
Allah yardımcısı olsun” diye 
konuştu.
“ÜÇÜNCÜ'YE BAŞARILAR 
DİLEDİ”
Büyükşehir Belediyesine yeni 
Genel Sekreter atandığını da 
belirten Başkan Zorluoğlu, 
“Genel Sekreterimiz Ahmet 
Adanur geçtiğimiz aylarda 

amansız hastalık neticesinde 
Rahmeti Rahman'a kavuştu. 
Adanur'u bir kez daha rahmetle 
anıyor, yaptığı hizmetlerden 
dolayı kendisine müteşekkir 
olduğumuzu ifade etmek 
istiyorum. Genel Sekreterlik 
makamı belediyeler için çok 
önemli. Yeni atamamızı 
gerçekleştirdik. Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreterliğine 
Sayın Gürkan Üçüncü'yü atadık. 
Malatya Vali Yardımcı olarak 
görev yapıyordu. Genç, dinamik 
ve görev yaptığı yerlerde 
başarılarıyla anılan bir 
kardeşimiz. Kendisine yeni 
atandığı bu görevde başarılar 
diliyoruz. Hayırlı uğurlu olsun” 
şeklinde konuştu.   
“ÖNEMLİ MİSAFİRLERİMİZ 
VARDI”
Geçtiğimiz cuma ve cumartesi 
günü Trabzon'da önemli 
misafirleri ağırladıklarını dile 
getiren Başkan Zorluoğlu, şu 
ifadeleri kullandı; “Trabzon'da 
önemli misafirlerimiz vardı. 
Cumartesi günü Cumhurbaşkanı 
Yardımcımız Sayın Cevdet 
Yılmaz şehrimizi teşrif ettiler. 
Güzel bir program icra ettik. 
Kendisine belediyemizin yaptığı 
hizmetler noktasında bilgiler 
verdik. Hem de şehrimizin 
önemli projeleri ile ilgili 
desteklerini istirham ettik. 
Bilhassa iş dünyası ile yapılan 
toplantıda iş insanlarımızın 
taleplerini sonuna kadar dinleyip 
gerekli adımların atılacağını 
ifade ettiler.”
“KASIM AYINA KADAR 
AÇILACAK”
“Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımızı Abdulkadir Uraloğlu 
da şehrimize bir ziyaret 
gerçekleştirdi. Çok verimli bir 
ziyaret oldu. Büyükşehir 
Belediyemizde de hem 
kendilerine gerekli 
bilgilendirmeleri yapma imkânı 
bulduk hem de bundan sonraki 

süreçte, yapmayı planladığımız 
projelerle ilgili kendisine 
taleplerimizi ilettik. Bilhassa 
şehirde devam eden Karayolları 
yatırımları başta olmak üzere 
Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığının uhdesindeki işlerle 
ilgili var olan sorunları kendisine 
aktardık. Çözüm konusunda 
oldukça yapıcı bir yaklaşımla 
gerekli talimatları Sayın 
Bakanımız verdi. Bu önemli 
Karayolu yatırımlarını da 
önümüzdeki süreçte 
hızlandırmış olacağız. Kanuni 
Bulvarı en önemli yatırımlardan 
bir tanesi. Bununla ilgili kasım 
ayına kadar Çukurçayır'a kadar 
olan yol hizmete açılmış olacak. 
Bir taraftan da 
Değirmendere'den Çukurçayır'a 
doğru Binbirevler'in oradan 
bağlanacak yolla ilgili çalışılıyor. 
Seçimden önce Kanuni Bulvarı 
ile Değirmendere'yi buluşturmuş 
olacağız. Böylece ring 
tamamlamış olacak.”
“TÜNELLERDEN BİRİNİ 
SEÇİMDEN ÖNCE HİZMETE 
ALACAĞIZ”
“Güneyden gelen yolun 
tünellerinden bir tanesini 
seçimden önce hizmete almış 
olacağız. Bu şekliyle yeni 
yaptığımız otogarın trafiği 
rahatmış olacak. Yeni yaptığımız 
otogarın önünde kavşak 
düzenlemesi yapıldı. Çok güzel 
oldu. Bu arada İpek Yolu Sanayi 
Sitesi biraz sıkıntıya girdi. 
Onlarla yeninde gidip 
değerlendirdik. Karayolları 
çalıştı. Bir proje hazırladık. 
Sayın Bakanımıza da arz ettik. 
İnşallah çok kısa zaman içinde 
İpekyolu Sanayi Sitemizin giriş 
ve çıkışı ile ilgili var olan sıkıntıyı 
da aşmış olacağız” dedi.
“ALLAH HAYIRLI HİZMETLER 
YAPMAYI NASİP ETSİN”
“Dün Milliyetçi Hareket 
Partisi'nin İl Kongresi yapıldı. 
Hayırlı olsun. Mevcut il başkanı 

Ömer Ayar yeniden il başkanı 
olarak seçildi, kendisini tebrik 
ediyoruz. Allah hayırlı hizmetler 
yapmayı nasip etsin.”
“FİLENİN SULTANLARI'NI 
TEBRİK ETTİ”
“Avrupa Kadınlar Voleybol 
Şampiyonası'nda kadın 
voleybolcularımız tüm ülkeyi 
sevince boğan bir başarıya imza 
attılar. Kadın voleybol takımımız, 
finalde Sırbistan'ı yenerek 
Avrupa Şampiyonu oldular ve 
bize büyük gurur yaşattılar. 
Voleybol Federasyonu 
Başkanımız, sevgili dostum 
Mehmet Akif Üstündağ başta 
olmak üzere tüm federasyon 
yöneticilerimizi ve sporcularımızı 
bir kez daha kutluyoruz.”
“ÖĞRENCİLERİMİZ 
GURURLANDIRDI”
“Trabzon Büyükşehir 
Belediyesinin üniversite hazırlık 
kursu her sene öğrencilerimizi 
sınava hazırlıyor. Geçtiğimiz yıl 
hazırlık kursumuzda eğitim 
alarak YKS'ye giren 300 
öğrencimizden 105'i lisans ve 
120'si ise ön lisans bölümlerine 
yerleşme başarısı göstererek 
bizleri gururlandırdı. 
Öğrencilerimizi, Kültür ve Sosyal 
İşler Dairesi Başkanlığımızı ve 
görev yapan öğretmenleri de 
tebrik ediyoruz. Yine Gençlik 
Spor İl Müdürlüğü ile ortaklaşa 
çeşitli tesislerimizde yaz kursları 
düzenlemiştik. Burada 25 
branşta yaklaşık 5 bin 200 
evladımız, çok güzel vakit 
geçirdikleri aynı zamanda eğitim 
aldıkları bir programı başarıyla 
tamamlandı.”
“YÜZDE 61'İN ÜZERİNDE ZAM 
YAPTIK”
“Geçtiğimiz ay toplu iş 
sözleşmesi konusu vardı. 
Burada HAK-İŞ Genel Başkanı 
Mahmut Arslan Bey'le beraber 
sözleşmeyi imzaladık ve 
Büyükşehir Belediyemizin tüm 
imkânlarını zorlamak suretiyle 
sözleşme kapsamındaki 2 bin 
381 personelimize yüzde 61'in 
biraz daha üzerinde bir zam 
yaptık. Elbette personelimiz 
daha fazlasını hak ediyor. 
İmkânlarımız arttıkça 
personelimizin bu imkânlardan 
daha fazla yararlanacağı 
muhakkaktır. Sözleşme gereği 6 
ayda bir enflasyona göre 
yeniden değerlendirme 
yapacağız. Bu manada ocak 
ayında arkadaşlarımızı biraz 
daha rahatlatacak ücret artışını 

şimdiden planladığımızı sizlerle 
paylaşmak istiyorum.”  
“YIL BİTMEDEN AÇILIŞLARI 
YAPILACAK”
“Büyükşehir Belediyesi ve TİSKİ 
Genel Müdürlüğü olarak 
çalışmalarımıza yoğun bir 
şekilde devam ediyoruz. 'Bu 
sene açılış senesi' mottosuyla 
hareket ediyoruz ve bu manada 
Ganita- Faroz, Kadın Yaşam ve 
İstihdam Merkezi, Maraş 
Caddesi'nin yayalaştırılması 
başta olmak üzere açılışlarımıza 
başladık. İnşallah bu yıl 
tamamlanmadan yeni otogarı, 
Kadınları Pazarını,  Bilim 
Merkezi ve Planetaryum'u, 
Avrasya Pazarı'nı, İskenderpaşa 
otoparkını hizmete almış 
olacağız. Bununla birlikte 
Akçaabat Pazaryeri, Çayırbağı 
Pazaryeri gibi yatırımlarımızı da 
seçimlerden önce hizmete 
açmayı planlıyoruz.”
“NÜFUSUN YÜZDE 85'İ 
ARITILMIŞ SUYA ERİŞECEK”
“TİSKİ Genel Müdürlüğümüz de 
özellikle şehirdeki bütün ilçeler 
dahil, suyun arıtırılarak içirilmesi 
hususunda arıtma tesisleri ve 
isale hattı çalışmalarına devam 
ediyor. Hayrat ve Of bölgesinde 
bir arıtma tesisi tamamlanmak 
üzere. Araklı-Sürmene su arıtma 
tesisini hizmete açmıştık. Santa 
arıtma tesisi ve onun isale hattı 
da devam ediyor. Seçimlerden 
önce hizmete almayı 
hedefliyoruz. Şalpazarı, 
Beşikdüzü, Vakfıkebir'de de 
benzer çalışmalarımız devam 
ediyor. Hedefimiz Trabzon'da 
kırsal mahalleler dahil toplam 
nüfusun yüzde 85'inin arıtılmış 
suya erişimin sağlamak. İnşallah 
bu yatırımlar tamamlandığında 
bu hedefimize büyük oranda 
ulaşmış olacağız.”
“AKOLUK ARITMA TESİSİ 
DEVREYE ALINDI”
“Akoluk'taki yapılan büyük 

arıtma tesisi ve isale hattı da 
devreye alındı. Bunun çok 
büyük bir önemi var. Ortahisar'a 
hizmet veren mevcut isale hattı 
çok eski olduğundan zaman 
zaman ciddi arızalarla karşı 
karşıya kalıyoruz. Bu arızalar 
şehrin zaman zaman susuz 
kalmasına neden oluyor. 
Akoluk'tan gelen alternatif isale 
hattı ile Esiroğlu'ndan gelen 
isale hattımızı dönüşümlü olarak 
kullanma imkânımız var. Bu 
şekilde herhangi birinde arıza 
olduğunda diğer hattı kullanıp 
şehrin büyük bir bölümüne su 
kesintisi olmadan hizmet 
verebiliyoruz. Bu yatırım değeri 
3.5 milyar liranın üzerinde olan 
çok önemli bir yatırım.”
“ASFALT VE BETON 
ÇALIŞMALARIMIZ DEVAM 
EDİYOR”
“Kırsaldaki sanat yapısı, beton 
ve asfalt yol çalışmalarımız 
bütçemizle ölçülü şekilde devam 
ediyor. Kırsala öncelik vermek 
suretiyle kasım ayı dâhil planlı 
şekilde bu çalışmalarımız 
sürecek. Kırsalda da 
vatandaşlarımızın ihtiyaçlarını 
karşılama süreci devam edecek. 
Karayolları Genel Müdürlüğü ve 
Bölge Müdürlüğünden destek 
alarak birçok ilçemizde önemli 
miktarda asfalt çalışması 
yapıldı. Çalışmalar bizim 
imkânlarımızla devam ediyor. 
Beton ihalelerimiz yapıldı. Onları 
da yakın zamanda uygulamaya 
koyacağız.”
“GÜNDEM MADDELERİ 
GÖRÜŞÜLDÜ”
Başkan Zorluoğlu, 
açıklamalarının ardından Meclis 
üyelerine söz verdi. Daha sonra 
Meclis gündem maddelerinin 
görüşülmesine geçildi. Meclis 
toplantısı, 45 gündem 
maddesinin görüşülüp ilgili 
komisyonlara havale edilmesinin 
ardından sona erdi.

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE MECLİSİ EYLÜL AYI İLK TOPLANTISI YAPILDI
Trabzon Büyükşehir Belediye Meclisinin eylül ayı ilk toplantısı, Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu başkanlığında yapıldı.

TRABZON İL SPOR GÜVENLİK
KURULU'NDAN BEŞİKTAŞ SEYİRCİSİ KARARI
Süper Lig'in 5. haftasında 17 Eylül Pazar günü oynanacak Trabzonspor -
Beşiktaş karşılaşmasına konuk takımın taraftarları alınmayacak.

S
üper Lig'in 5. haftasında 
17 Eylül Pazar günü 
oynanacak Trabzonspor-

Beşiktaş karşılaşmasına konuk 
takımın taraftarları 
alınmayacak. Trabzon Valisi 
Aziz Yıldırım başkanlığında 
toplanan İl Spor Güvenlik 
Kurulu, karşılaşmaya siyah-
beyazlı taraftarların 
alınmaması yönünde karar 
aldı.
Trabzonspor-Beşiktaş 
müsabakasına konuk takım 
taraftarının alınmayacağı 
açıklandı. Süper Lig'in 5'inci 
haftasında gerçekleşecek olan 
Trabzonspor-Beşiktaş 
karşılaşmasına, konuk 
Beşiktaş takımı taraftarlarının 

alınmayacağı duyuruldu.  
Trabzon İl Spor Güvenlik 
Kurulu Toplantısı, Trabzon 
Valisi Aziz Yıldırım 
başkanlığında, kurul üyelerinin 
de katılımıyla Valilik Toplantı 

Salonu'nda gerçekleştirildi.
Toplantıda, Papara Park'ta 
oynanacak karşılaşmaya, 
siyah-beyazlı takımın 
taraftarlarının alınmamasına 
karar verildi.

VALİ AZİZ YILDIRIM
ÇARŞIBAŞI'NI ZİYARET ETTİ
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım göreve başladıktan sonra ilçe
ziyaretleri kapsamında Çarşıbaşı ilçesini de ziyaret etti. 

İ
lçe ziyaretleri kapsamında 
Çarşıbaşı ilçesini giden Vali 
Yıldırım İlçe Kaymakamlığını 

ziyaret etti. Çarşıbaşı 
Kaymakamı İsmail Koçdoğan 
tarafından karşılanan Vali Aziz 
Yıldırım önce Kaymakamlık 
Binası'na giderek Kaymakam 
Koçdoğan'dan ilçede yürütülen 
yatırımlar ve diğer çalışmalar 
hakkında brifing aldı. Vali 
Yıldırım daha sonra Çarşıbaşı 
Belediyesini ziyaret etti. 
Belediye Başkanı Mümin 
Nuhoğlu ve belediye 
personeliyle bir araya gelen Vali 
Yıldırım yapılan, yapılmakta olan 

çalışmalar ve projeler hakkında 
bilgi aldı. 
Daha sonra Vali Aziz Yıldırım, 
inşaatı devam eden İlçe Emniyet 
Müdürlüğü Binası'nda 

incelemelerde bulundu. Son 
olarak da ilçedeki Çarşıbaşı 
Keşan El Dokuma Atölyesi'ni 
ziyaret eden Vali Yıldırım yapılan 
faaliyetleri yakından inceledi.
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BİLET SATIŞ VE DOLUM NOKTASI
METROPOL TRABZON KART
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KILIÇ, “TOPRAK ANALiZi
YAPTIRMAK iÇiN BiZE ULAÞIN”
Büyükliman Postası Gazetesi Yazı İşleri Müdürü Ahmet Kamburoğlu, Vakfıkebir
Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç'ı makamında ziyaret etti. Başkan Kılıç, ziraat
odası olarak yaptıkları çalışmalar hakkında Kamburoğlu ile fikir alışverişinde bulundu. 

SAÐLIK, SADECE HASTALIKLARIN
OLMAMASI DEÐÝLDÝR

> Sadık AYDIN 3'de> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

Yurdumuzda her yıl olduğu gibi bu yılda 3-9 Eylül 2023 tarihleri arasında “Halk Sağlığı Haftası” olarak
kutlanmaktadır. Bu hafta içinde, her bireye tek tek “Sağlığın Önemi” anlatılması hedeflenmektedir.
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